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Vetenskaplig utvärdering av fältassistenter 
 
Fältassistenterna är en verksamhet vars syfte är att arbeta förebyggande genom att finnas 
tillgängliga i de miljöer som barn och unga vistas i. Trots att insatsen har varit aktuell sedan 
70-talet i Stockholm, finns det en begränsad förståelse över vilken effekt insatsen ger.  
 
Nationella litteraturöversikter och metastudier har inte kunnat visa på att insatsen har en tydlig 
effekt sett till ökad trygghet, minskad brottslighet eller annat. Med andra ord saknar den sociala 
insatsen en bekräftad vetenskaplig evidens. Trots detta har det rödgröna styret har valt att öka 
anslagen till fältassistenter.  
 
För att säkerställa att skattemedel läggs på effektfulla insatser bör en vetenskaplig utvärdering 
genomföras av insatsen.  
 
 
 
Mot bakgrund av detta föreslår jag att: 

1. Kommunfullmäktige ges i uppdrag genomföra en extern vetenskaplig studie i syfte att 
förstå vilka effekter som fältassistenter har lett till i Stockholms stad, samt nationellt. 
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